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В статье анализируется ситуация, когда в качестве доказательства по уголовному делу как достоверного в 
приговоре приводится протокол осмотра местности по обнаружению пачки из-под сигарет при проведении данного 
следственного действия спустя более чем полгода после получения информации о данном событии. Автором пред-
лагается для повышения эффективности судебного контроля за соблюдением правил проведения следственных 
действий в систему принципов криминалистической тактики включить принцип адекватности.
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The article analyzes the situation when, as evidence in a criminal case, as reliable in the verdict, the protocol of an 
inspection of the area for the discovery of a pack of cigarettes during this investigative action is given more than six months 
after receiving information about this event. The author proposes to include the principle of adequacy in the system of 
principles of criminalistic tactics in order to increase the effectiveness of judicial control over compliance with the rules of 
conducting investigative actions.
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